
 

 

PROTOKOLL FÖRT VID DISTRIKTSSTYRELSENS                           

SAMMANTRÄDE 2022-12-01 

 

Tid: 10,00 – 15,00                                                                                           

Plats: Vuxenskolan Luleå. 

Närvarande: Kjell Hjelm, Kjell Henriksson, Mona Wilsson, K-G Aasa, 

Ingemar Johansson, Annika Sandberg, Gudrun Hägg, Ove Lindblom, 

Mats Rensfeldt (§ 51 – 59), Ingemar Johansson, Lisbeth Lindmark 

samt Inger Karlman valberedningen och Christine Wallström, kanslist.  

 

§ 51. Öppnades sammanträdet av ordförande Kjell Hjelm som kom 

med det glädjande beskedet att medlemsantalet i förbundet efter 

flera års minussiffror börjat öka igen. 

§ 52. Till justerare av dagens protokoll valdes Mats Rensfeldt. 

§ 53. Dagordningen godkändes efter anmälan av övriga frågor. 

§ 54. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 55. Rapporter och delgivningar: 

A. Ekonomi: Kassören Mats Rensfeldt kom med det glädjande 

beskedet att han ställer upp som kassör i distriktet två år till, vilket 

möttes av applåder. 



Den ekonomiska rapporten visar ett litet underskott. 

Bilaga 1 

 

B. Medlemsutveckling: Ingemar Johansson redovisade utvecklingen 

för året som visar minussiffror. Men för november månad är det 

+0,72%. En positiv trend, konstaterade han. Samma trend noteras i 

hela landet.                                                                                                    

Bilaga 2 

C. LPR: Mona Wilson rapporterade från sammanträdet 17/11 som 

hon fann givande. Två stora frågor som nu tas upp är stroke och 

syncentraler. Även personalen inom vården har lämnat sina 

synpunkter på olika frågor vilket Mona Wilson berömde. I övrigt 

informerade hon om att Hälsocentralen i Boden startat och att 

prostatatestning, äldrevårdsmottagning, vaccinering och registrering 

tas upp i den strategiska planen. Frågor att driva för nya LPR är bl.a 

reglemente för LPR. -Den nya ledningen är inte klar ännu men jag 

hoppas på en bra verksamhet, avslutade hon.  

D och E:  Utbildning: Av Ingemar Johanssons och Ove Lindbloms  

redovisning framkom att det vid senaste utbildningsdagen 

(medlemsregistrering) bara tre av de fem anmälda deltog. 

Halvdagsutbildningar diskuterades och bearbetas vidare.                                               

Digitaliseringen av verksamheten, som drivs av förbundet, med bl.a 

krav på digitaliseringsansvariga i distrikt och föreningar och att en 

gemensam strategi skall finnas i föreningarnas verksamhetsplan. ”En 

gemensam strategi för digitalisering kräver tid och utbildning. Det går 

bara inte att ”trycka” ut det”, konstaterade Ove Lindblom. Frågan tas 

upp igen vid nästa sammanträde. 

 



§ 56. Hemtjänstindex. Annika Sandberg redogjorde för den pinfärska 

redovisningen av kommunernas kvalitet på Hemtjänsten. En 

undersökning som gjorts av SPF Seniorerna och nu publiceras i hela 

landet. Materialet i Bilaga 3. 

Beslöt styrelsen att kalla alla KPR-ledamöter i SPF-distriktet till en 

informationsdag i januari med gemensam diskussion om hur 

Hemtjänstindexet skall hanteras av KPR. Annika Sandberg, Ingemar 

Johansson och Elisabeth Lindmark utsågs till ansvariga.                        

Bilaga 4.  

 

§ 57. Remissvar till förbundsstyrelsen avseende tidningen Senioren. 

Beslöt styrelsen att prioritera nummer 1 och som andra alternativ 

nummer 3.                                                                                                         

Bilaga 5. 

 

§ 58. Enkät om medverkan i SPF:s förbundsmästerskap. 

Förbundet vill veta hur många och i vilka idrotter våra medlemmar 

deltar eller medverkar i. Delges föreningarna för besvarande. 

§ 59. Mässor 2023. Frågan om ansökan av ev förbundsbidrag för 

deltagande i mässor eller utställningar nästa år har visat att inget tills 

vidare är aktuellt för distriktet. Noliamässan hålls i Umeå och är 

därför ingen angelägenhet för Norrbotten. 

I sammanhanget  informerade Ingemar Johansson om att 

pensionärsorganisationerna och företag  i Kiruna arrangerar en 

gemensam mässa med Hälsa som tema nästa år. Han hälsade 

styrelsen välkommen till Kiruna den 26/1.  



§ 60. Övriga frågor: Ingemar Johansson föreslog att distriktet inte 

löser ny licens för Zoom, vilket blev styrelsens beslut. 

På Lisbeth Lindmarks fråga klargjordes vad ett medlemskap i SPF 

berättigar till. 

Valberedningens representant Inger Karlman redogjorde för det 

aktuella läget i valberedningens arbete. Sammanfattade att allt ännu 

inte är löst men arbetet fortskrider positivt. 

Gudrun Hägg undrade om tidningen Senioren kunde rekvireras för 

att läggas ut på våra hälsocentraler. Kjell Hjelm åtog sig att hos 

förbundet höra om vad som gäller. 

Mats Rensfeldt rapporterade (i samband med sin ekonomiska 

redovisning) om sitt besök hos jubilerande SPF i Glommersträsk, där 

han överräckte en gåva från distriktet. Distriktsstyrelsens medverkan 

blev mycket uppskattat enligt Mats Rensfeldt. 

  

§ 61. Kommande styrelsemöten och distriktsstämma.                              

Beslöt styrelsen att nästa års styrelsemöten hålls 19/1, 16/2, 30/3 

samt distriktsstämman 20/4 i Regionhuset.. 

§ 62. Avslutning: Ordförande Kjell Hjelm aslutade mötet med ett 

stort tack för året och önskade alla en riktigt GOD JUL och ETT GOTT 

NYTT ÅR!  

   

Luleå 1/12 2022 

 

Kjell Hjelm                    KG Aasa                         Mats Rensfeldt                         

Ordförande    Sekreterare                  Justerare 


